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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice 

 č. 05/2020 

konaného dne 9. 12. 2020  

 

 

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva obce (dále jen „ZO“) v 18:00 hod. Přivítal členy ZO a 

přítomné spoluobčany. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, v souladu 

s § 92 a § 93 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů (dále jen „zákon o obcích“). Informace o místě, době a navrženém programu 

zasedání ZO byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu od 1. 12. 2020, současně 

způsobem umožňující dálkový přístup (na „elektronické úřední desce“) a způsobem v místě 

obvyklým, hlášením v místním rozhlase a vývěskách obce. Členové ZO byli svoláni 

elektronickou poštou.  

V souladu s Mimořádným opatřením Ministerstva zdravotnictví ze dne 23. listopadu 2020, č.j. 

MZDR 15757/2020-41/MIN/KAN, týkající se ochrany obyvatel a prevence nebezpečí vzniku 

a rozšíření onemocnění COVID-19, jsou osoby účastnící se zasedání zastupitelstva obce, 

povinny užívat ochranu dýchacích cest (nos a ústa), jako je respirátor, rouška, ústenka, 

šátek, šál nebo jiné prostředky, které brání šíření kapének, ve všech vnitřních prostorách 

staveb (nevztahuje-li se na ně některá z výjimek). 

Starosta dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů ZO a podle § 92 odst. 3 

zákona o obcích je zasedání ZO usnášeníschopné. Je přítomno 7 členů ZO, omluveni jsou 

MaH ze zdravotních důvodů a RP z časových důvodů (dorazí později).   

 

Použité iniciály členů ZO: 

Lukáš Badin (LB), Ing. Ondřej Čáp (OČ), Mgr. Petr Eckl (PE), Mgr. Svatava Hájková (SH), 

Milan Hamala (MH), Ing. Martin Hladůvka (MaH), Radek Podhrázký (RP), Ing. Petr Slavík 

(starosta), Ing. David Tesař (DT).  

 

Použité iniciály občanů: 

Iniciály diskutujících občanů jsou vyhotoveny ve tvaru JP(o), kde J je jméno, P příjmení a (o) 

označení občana. Jejich celé jméno s příslušnými iniciálami je uvedeno v Listině přítomných, 

která je nedílnou součástí písemného vyhotovení zápisu. 

 

 

Ad. 01: Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a ověřovatelů, námitky proti 

zápisu) 

Starosta seznámil ZO s pořadem jednání a uvedl, že bod 05. a) je chybně uveden a správně 

patří …   

a) prodej pozemku p.č. 845/19 a p.č. 911/87 (odděleného od pozemku p.č. 911/70) v k.ú. 

Maršovice. 
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Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO opravený pořad 

jednání schválilo. 

 

Usnesení č. 01/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje následující pořad jednání Zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 05/2020 

01. Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a ověřovatelů, námitky proti zápisu) 

02. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

03. Zpráva o činnosti  

04. Žádosti občanů a organizací  

a) Vlastislav Dočekal - Žádost o úpravu dopravní situace Pérka, 

b) STUDIO97A s.r.o. – Žádost o vydání stanoviska k projektové dokumentaci (ke stavbě 

Základní technická vybavenost (ZTV) obytného souboru 10 RD v obci Jezeřany) 

05. Nakládání s majetkem  

a) prodej pozemku p.č. 845/19 a p.č. 911/87 (odděleného od pozemku p.č. 911/70) v k.ú. 

Maršovice,  

b) prodej pozemku p.č. 949/5 v k.ú. Maršovice (záměr ze dne 15. 5. 2020), 

c) lesní hospodářství 

06. Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, okres Znojmo, příspěvková 

organizace 

a) Výroční zpráva školy za školní rok 2019 - 2020, 

b) Žádost o posílení rozpočtu v roce 2020, 

c) Návrh rozpočtu na rok 2021 a střednědobého výhledu rozpočtu na období 2022-2023 

07. Odpadové hospodářství 

a) Pravidla č. 1/2020 k Motivačnímu a evidenčnímu systému pro odpadové hospodářství 

(dále jen „MESOH“), 

b) Obecně závazná vyhláška obce č. 2/2020, o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů, 

c) Sběr a svoz komunálního odpadu v roce 2021 

08. Rozpočet obce na rok 2021 

09. Střednědobý výhled rozpočtu obce na období 2022 - 2023 

10. Rozpočtové opatření č. 7/2020, č. 8/2020 a č. 9/2020  

11. Inventarizace majetku a závazků obce za rok 2020 
12. Diskuse 

13. Ukončení 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Zápis a výpis usnesení z minulého zasedání ZO byly zveřejněny na internetových stránkách 

obce od 28. 9. 2020. Členové ZO neměli vůči zápisu žádné námitky. 
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Starosta jako zapisovatele určil OČ a jako ověřovatele navrhl LB a SH.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO ověřovatele 

schválilo. 

 

Usnesení č. 02/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje za ověřovatele zápisu ze zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 05/2020 Lukáše Badina a Mgr. Svatavu 

Hájkovou.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

 

Ad. 02: Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

Starosta přednesl zprávu o plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce, kdy 

uvedl: 

Výhrada zpětné koupě (Usnesení č. 03/04/2020) 

Na základě skutečnosti, že uplatnění výhrady zpětné koupě bez předpokládané součinnosti 

kupujícího a docílení výmazu zatížení, by bylo podání žaloby na soud, což by znamenalo 

další časové a finanční zatížení obce, přijalo ZO usnesení č. 03/04/2020, kterým uložilo 

starostovi projednat s kupujícím možnost prodloužení termínu lhůty před uplatněním výhrady 

zpětné koupě. 

Proto starosta zaslal kupujícímu dne 22. 9. 2020 žádost o vyjádření s tím, že záměrem obce 

je docílení oboustranné dohody ve smyslu naplnění účelu kupní smlouvy. Kupující byl 

požádán o písemné vyjádření, jaký je jeho budoucí záměr s pozemkem, k jakému účelu má 

být skutečně využit, popř. předložení relevantní dokumentace ke stavbě, pokud byla 

zahájena a dále jeho návrh řešení. Kupující se písemně vyjádřil dopisem, ze dne 13. 10. 

2020, ve kterém uvedl, že pozemek vyčistil od autovraků a že vítá zájem obce na smírném 

řešení. Uvedl, že jeho záměrem je v horizontu cca 2 let na pozemku vybudovat stavbu pro 

provoz autoservisu a souvisejících služeb pro motorová vozidla. Rád by s obcí sjednal 

dodatek ohledně prodloužení termínu a požádal o předložení návrhu dodatku 

k připomínkám. Starosta požádal o vypracování návrhu advokátní kancelář Solvia.     

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Podání žádosti o dotaci (protipovodňová opatření) (Usnesení č. 07/04/2020) 

Starosta kontaktoval zástupce společnosti ENVIPARTNER, s.r.o. ohledně možnosti 

spolupráce a s dotazem týkající se podmínek pro úspěšné získání dotace, s ohledem na 

skutečnost v minulosti neschválené dotace, protože jsme nebyli schopni doložit aktuální 

fotografie dokumentující záplavy v intravilánu obce. Tato skutečnost je pro úspěšnost žádosti 
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podmiňující a bohužel se nepodařilo takou fotodokumentaci opatřit. Dále starosta zvažoval 

další skutečnosti (náklady na administraci žádosti, další opatření nad rámec potřeby – 

elektronický povodňový plán) a rozhodl dále ve věci nejednat.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Technická poznámka: 

V 18:10 hod. se dostavil RP, počet přítomných členů ZO je 8. 

 

Lokalita Na loukách (prodloužení vodovodního řadu) (Usnesení č. 08/04/2020) 

Starosta kontaktoval vedoucího technického útvaru provozovatele vodovodu (VAS, a.s.), 

který se seznámil se situací a uvedl, že řešení je možné a je potřeba nechat vypracovat 

projektovou dokumentaci a opatřit patřičná povolení. Nabídková cena činí 39 000 Kč bez 

DPH. Je navrhováno nabídku přijmout. O zatrubnění části Jezeřanské strouhy starosta ještě 

nejednal. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vypracování 

projektové dokumentace schválilo. 

 

Usnesení č. 03/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje vypracování projektové dokumentace a 

zajištění inženýrské činnosti Prodloužení vodovodního řadu v lokalitě Na loukách, 

společností VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a.s. za nabídkovou cenu 39 000 Kč 

bez DPH. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Poskytnutí daru (Usnesení č. 09/04/2020) 

Darovací smlouva byla podepsána dne 24. 9. 2020 a následně byl dar pro Oblastní charitu 

Znojmo realizován. 

Starosta byl osloven společností KOMPAKT spol. s r.o. zastupující Centrum sociálních 

služeb Znojmo, příspěvková organizace, ohledně poskytnutí finančního příspěvku na 

pořízení sociálního automobilu při poskytování podpory a péče uživatelům pečovatelské 

služby ve znojemském a moravskokrumlovském regionu. S ohledem na okolnosti žádosti 

(její naléhavost a trvající nouzový stav) starosta dne 29. 10. 2020 podepsal Smlouvu na 

příspěvek na sociální vůz na částku 3 000 Kč, která byla následně poskytnuta. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO poskytnutí daru 

schválilo. 
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Usnesení č. 04/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje poskytnutí daru ve výši 3 000 Kč pro 

společnost KOMPAKT spol. s r.o. zastupující Centrum sociálních služeb Znojmo, 

příspěvková organizace, pořízení sociálního automobilu při poskytování podpory a péče 

uživatelům pečovatelské služby ve znojemském a moravskokrumlovském regionu. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Rekonstrukce víceúčelové budovy, dotace z rozpočtu JMK (Usnesení č. 30/04/2020 a č. 

31/04/2020) 

Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK byla starostou podepsaná dne 21. 9. 2020, ze 

strany zástupce JMK dne 14. 10. 2020 a následně byla dne 19. 10. 2020 dotace zaslána na 

účet obce. 

Co se týká vlastní akce Rekonstrukce víceúčelové budovy, tak ta byla realizována 

zhotovitelem Tomášem Svobodou, ve dnech 19. 8. až 25. 9. 2020, za celkovou cenu 

503 802 Kč. Původní cena, která dle uzavřené Smlouvy o dílo ze dne 17. 8. 2020, činila 

486 619 Kč, byla navýšena Dodatkem č. 1 ze dne 21. 9. 2020 o 17 183 Kč, týkající se 

rozšíření rozsahu provedených prací a dodávek (úprava vstupu na půdu a výměna 

rozvodných skříní elektřiny a plynu). Po dokončení díla byl dodavatelem Ludvíkem 

Litoborským vyhotoven nápis MÍSTNÍ KNIHOVNA za cenu 4 598 Kč. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Obnova soustavy veřejného osvětlení (Usnesení č. 32/04/2020) 

Akce Obnova soustavy veřejného osvětlení Jezeřany-Maršovice byla dodavatelem 

společností A. & C. ELFIS, s.r.o. realizována průběžně ve dne 7. 10. až 30. 10. 2020. 

Koncem listopadu proběhlo měření a bude vyhotoven Protokol o ověření osvětlenosti 

pozemních komunikací. Faktura za realizaci doposud vystavena nebyla, ale bude tak 

učiněno v následujících dnech. K proplacení musí dojít do konce letošního roku. Následně 

bude potřeba zaslat závěrečnou zprávu o řešení akce v rámci Podmínek čerpání investiční 

dotace v Programu EFEKT 2020 z Ministerstva průmyslu a obchodu, kterou jsme obdrželi při 

přidělení dotace. Termín pro odeslání je do 30 dnů od termínu ukončení projektu dle 

skutečnosti (viz předávací protokol), ale v letošním roce, vzhledem k tomu, že dotace nám 

byla zaslána letos. Závěrečná zpráva plus seznam potřebných příloh bude vyhotovena ve 

spolupráci s RPA (zpracovatelem dotace). 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Pořízení traktoru (Usnesení č. 33/04/2020) 

Dodání traktoru dodavatelem Jan Holý se uskutečnilo dne 20. 11. 2020 a následně byla 
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uhrazena kupní cena ve výši 966 790 Kč. Starosta prostřednictvím společnosti EZ Invest 

realizoval pojištění odpovědnosti z provozu vozidla (povinné ručení) a vozidlo nechal zapsat 

do registru silničních vozidel.  

Byly vyhotoveny potřebné dokumenty a splněny náležitosti a dne 25. 11. 2020 byla na SZIF 

podána žádost o platbu (vyplacení dotace ve výši 50 %). Dne 3. 12. 2020 byla žádost SZIF 

zaregistrována a nelze jí vzít zpět. O termínu zahájení kontroly bude obec dále informována.    

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Oplocení Pérka (Usnesení č. 34/04/2020) 

Byl proveden průzkum trhu ohledně vybudování oplocení Pérka a ZO je předkládána nabídla 

od DASPLOT Daniel Sako. S ohledem na probíhající výstavbu RD a možnosti termínu 

realizace, nebude možno tuto akci realizovat ještě v letošním roce a bude potřeba vyčlenit 

prostředky pro příští rok a zvážit způsob a typ oplocení.    

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

 

Ad 03. Zpráva o činnosti 

Starosta informoval o své činnosti a seznámil ZO s problematikou za přechozí období: 

Nadstandard dopravní obslužnosti IDS JMK na rok 2021 

Obec přispívá na nadstandard dopravní obslužnosti IDS JMK, za vedení vybraných spojů 

linky 446 v trase Jezeřany-Maršovice – Loděnice a zpět. Společnost KORDIS JMK, a.s., jako 

koordinátor IDS, vyčíslila výši tohoto nadstandardu pro rok 2021 na 19 217 Kč (v roce 2020 

to bylo 24 718 Kč). Tato částka byla po upozornění obce stanovena ze skutečných nákladů 

v předchozím období s odečtením období, kdy byla realizována protikoronavirová opatření a 

žáci nedojížděli do školy. Uvedený nadstandard zajišťuje zejména dopravu žáků 

navštěvujících ZŠ v Loděnicích. 

Každý rok na základě Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK ze dne 25. 9. 2006 

a dalších dodatků přispívá obec částkou 50 Kč na jednoho obyvatele a rok, pro rok 2021 činí 

příspěvek obce 39 700 Kč. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO nadstandard 

schválilo. 

 

Usnesení č. 05/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje financování systému IDS JMK mezi Obcí 

Jezeřany-Maršovice a Jihomoravským krajem za účelem zajištění nadstandardu dopravní 

obslužnosti IDS JMK na lince 446 (Moravský Krumlov – Loděnice) pro rok 2021 ve výši 19 

217 Kč. 
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Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Cisternová automobilová stříkačka CAS K 25-L 101 

Před rokem ZO schválilo Usnesením č. 06/06/2019 ze dne 11. 12. 2019 bezúplatný převod a 

smlouvu o bezúplatném převodu majetku – cisternového automobilu CAS 25 Š706 RTHP, 

rok výroby 1981, od Obce Chvalčov. Vozidlo mělo sloužit zejména jako zásoba vody 

v případě potřeby a požárů. 

V současné době bylo obci nabídnuto novější vozidlo – CAS K 25-L 101, rok výroby 1988, 

navíc vybavené novou nástavbou a dalším vybavením. Vozidlo je v současné době 

v majetku Města Dubňany, které je nabízí obci za částku 100 000 Kč. ZO je předkládán 

návrh kupní smlouvy. Využití tohoto vozidla dojde ke zkvalitnění požární ochrany obce a 

našich obyvatel. Staré vozidlo bude nabídnuto jiné obci či prodáno případnému zájemci.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO koupi schválilo. 

 

Usnesení č. 06/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Kupní smlouvu, jejímž předmětem je 

hasičský automobil Karosa CAS K 25-L 101 za kupní cenu 100 000 Kč, mezi Městem 

Dubňany jako prodávajícím a Obcí Jezeřany-Maršovice jako kupujícím. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

DSO Moravskokrumlovsko, členský příspěvek, křovinořez, kompostéry 

DSO Moravskokrumlovsko, které sdružuje 20 obcí našeho mikroregionu a jehož členem je 

naše obec navrhuje od roku 2021 navýšení členského příspěvku ze současných 30 Kč na 40 

Kč za obyvatele obce. Příspěvek slouží na zajištění činnosti a provozu sdružení a práci na 

projektech celoregionálního významu. 

DSO MK pořizuje pravidelně pro členské obce různý drobný majetek, který následně převádí 

bezúplatně do majetku jednotlivých obcí. V letošním roce byl z finančního příspěvku Nadace 

ČEZ pořízen křovinořez Husqvarna 545R, spolu s nylonovým lankem (240 m), zapalovací 

svíčkou a ochranným štítem, celkem za 19 062 Kč, bez spoluúčasti obce. Schválením a 

podpisem smlouvy bude majetek převeden z majetku DSO do majetku obce.    

Další aktivitou DSO MK v letošním roce bylo podání žádosti o poskytnutí dotace v projektu 

„Předcházení vzniku textilních a biologicky rozložitelných odpadů v dobrovolném svazku obcí 

Moravskokrumlovsko“, do kterého se zapojila i naše obec. Na základě zájmu občanů jsme 

požádali o dotaci na pořízení celkem 125 ks kompostérů. Žádost o dotaci byla kladně 

vyřízena, takže v příštím roce bychom mohli kompostéry předat občanům (předpokládáme 

v období červen až srpen 2021). V případě kompostérů se jejich cena bude pohybovat kolem 

500 000 Kč a zde již bude nutná spoluúčast obce ve výši cca 75 000 Kč. Konečnou výši 
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spoluúčasti by ZO schválilo po realizaci výběrového řízení a do rozpočtu obce zahrnulo 

rozpočtovým opatřením v průběhu první poloviny roku 2021. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO se zvýšení 

členského příspěvku souhlasilo a bezúplatný převod schválilo. 

 

Usnesení č. 07/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice souhlasí s navýšením členského příspěvku obce 

v DSO Moravskokrumlovsko, od roku 2021 na částku 40 Kč na obyvatele obce. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 08/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje bezúplatný převod a Smlouvu o 

bezúplatném převodu majetku, kterou se převádí majetek křovinořez Husqvarna 545RX a 

příslušenství, v celkové ceně 19 062 Kč, z majetku DSO Moravskokrumlovsko do majetku 

Obce Jezeřany-Maršovice. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Horní loučky, Smlouva o poskytnutí finančního příspěvku 

ZO ve věci výstavby inženýrských sítí a výstavby RD dle Územní studie Horní loučky přijalo 

Usnesení č. 05/03/2020 a č. 06/03/2020 na základě kterých starosta nechal posoudit a 

připravit smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku na vypracování projektové 

dokumentace. ZO je předkládán návrh smlouvy o poskytnutí příspěvku na projektovou 

dokumentaci. Starosta dále nechal posoudit další postup ve věci, podle kterého bude 

projednána a vypracována smlouva týkající se výstavby inženýrských sítí a převodu 

budoucích veřejných ploch do vlastnictví obce. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 09/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o poskytnutí finančního 

příspěvku, jejímž předmětem je poskytnutí finančního příspěvku obce ve výši 20 % skutečně 

vynaložených nákladů na vypracování projektové dokumentace inženýrských sítí, včetně 

inženýrské činnosti pro akci „Obytný soubor Horní Loučky, Jezeřany-Maršovice“, mezi Obcí 

Jezeřany-Maršovice a spolkem SPOLEČENSTVÍ VLASTNÍKŮ POZEMKŮ HORNÍ LOUČKY, 

Z.S. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
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Projekt „Dokončení povrchu místní komunikace v lokalitě Za kostelem“ 

Podle Strategického plánu rozvoje obce, aktualizovaného na období 2019 až 2020, je jednou 

z priorit rozvoje infrastruktury v obci akce „Dokončení povrchu místní komunikace v lokalitě 

Za kostelem“. Základním předpokladem úspěšné realizace této akce je její příprava, zejména 

realizovat výběrové řízení na dodavatele stavby a zajištění technického dozoru stavby.  

V minulosti byly realizovány dvě stavby (IS Za kostelem I. a II. etapa) s tím, že v obou 

případech nebyla dokončena místní komunikace v celé obytné zóně. I. etapa byla 

realizována již více než 10 lety, projekt jejího dokončení byl upraven v roce 2015 změnou 

stavby před dokončením, II. etapa (rovněž nedokončená) byla realizována v roce 2017. 

S ohledem na skutečnost, že rozpočtové náklady stavby byly připraveny již před více jak pěti 

roky, bylo by vhodné stanovit jednotný postup. Starosta oslovil Ing. Martina Smělého z VUT 

Brno, fakulta stavební a objednal aktualizaci položkového rozpočtu stavby, resp. výkazu 

výměr, aby bylo možné realizovat výběrové řízení na dodavatele a uvedenou stavbu 

dokončit. Na základě aktualizovaného rozpočtu bude možno vyhlásit výběrové řízení na 

dodavatele stavby. 

Rovněž bude potřeba, před dokončením místní komunikace, realizovat opravu splaškové 

kanalizace v této lokalitě, když její závada byla zjištěna v roce 2017 při kamerových 

zkouškách, které byly provedeny po ukončení výstavby splaškové kanalizace v obci.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO projekt schválilo. 

 

Usnesení č. 10/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Dokončení povrchu 

místní komunikace v lokalitě Za kostelem“, jehož předmětem je dokončení stavby 

zpevněných ploch v lokalitě Za kostelem, místní komunikace, napojení komunikace v obytné 

zóně na stávající komunikaci před sportovním areálem a parkoviště, v předpokládané výši 

cca 4 500 000 Kč. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Projekt „Oprava splaškové kanalizace v lokalitě Za kostelem“ 

Na základě dohody ohledně předání stavby splaškové kanalizace v lokalitě Za kostelem do 

hospodaření ZSO Vodovody a kanalizace Znojemsko bylo dne 30. 11. 2017 provedeno 

čištění stoky splaškové kanalizace v lokalitě Za kostelem a provedeny kamerové zkoušky za 

účelem zjištění technického stavu uvedených stok. Při tom byly zjištěny závady uvedené v 

předložené tabulce. Z uváděných závad je třeba opravit ty nejzávažnější, kdy se jedná o 

protispády šachet. K odstranění bude třeba vykopat šachty a část trub (2-3 m, dle potřeby) 

na obě strany. Následně budou znovu osazena šachtová dna a provedeno dopojení do 

stávající nivelety kanalizace. Opravy je nutno provádět v souladu se standardy 

provozovatele.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
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stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO projekt schválilo. 

 

Usnesení č. 11/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Oprava splaškové 

kanalizace v lokalitě Za kostelem“, jehož předmětem je oprava splaškové kanalizace na 

základě provedených kamerových zkoušek ze dne 30. 11. 2017, v předpokládané výši cca 

200 000 Kč. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Projekt „Obratiště - místní komunikace“ 

V roce 2013 byla na základě projektové dokumentace „Obratiště pro osobní auta“ 

vypracované Ing. Vojtěchem Kocábem, realizována I. etapa vybudování vlastního obratiště. 

Stavbu realizovalo Sdružení MIKO z Neslovic za cenu 226 000 Kč. Bylo by vhodné oslovit 

tohoto dodavatele a požádat o podání nabídky na dokončení stavby.   

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO projekt schválilo. 

 

Usnesení č. 12/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Obratiště – místní 

komunikace“, jehož předmětem je vybudování místní komunikace k obratiště pro osobní 

automobily v lokalitě Výhon.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Projekt „Pořízení techniky pro údržbu místních komunikací“ 

Projekt řeší dovybavení obce technikou vhodnou na údržbu místních komunikací a chodníků. 

Jedná se konkrétně o zametač a sypač. Místostarosta provedl průzkum trhu s ohledem na 

kvalitu, cenu a termín dodání předmětné techniky. Seznámil ZO s možnostmi nabízené 

techniky, představou o jejím využití, možnostmi a komfortu její obsluhy. Při zakoupení 

techniky doporučuje orientovat se na kvalitu, robustnost provedení a kompaktnost 

zpracování. 

Dále ještě upozornil na skutečnost, že zakoupený traktor KIOTI by bylo vhodné dovybavit 

zadním závěsem pro zapřažení dodaného hákového nosiče a dovybavení traktoru předními 

rameny a hydraulickými okruhy. Dovybavení traktoru představuje náklady ve výši cca 80 000 

Kč.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. ZO 

diskutovalo a vhodnosti uvedené techniky a o jejím pořízení jako dvou veřejných zakázek 

samostatně. Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy 

a ZO projekt schválilo. 
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Usnesení č. 13/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Pořízení techniky pro 

údržbu místních komunikací“, jehož předmětem je zakoupení zametače a sypače pro údržbu 

místních komunikací a chodníků, jako dvě samostatné veřejné zakázky s výběrem „Pořízení 

zametače“ s předpokládanou hodnotou 150 000 Kč a „Pořízení sypače“ s předpokládanou 

hodnotou 100 000 Kč. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Traktorový nosič kontejnerů  

Na základě usnesení č. 07/03/2020 ze dne 17. 6. 2020, obec přijala dotaci od sdružení 

Energoregion 2020 ve výši 62 000 Kč, formou finančního daru, na zakoupení malé 

komunální techniky. Následně na základě usnesení č. 08/03/2020 byl realizován projekt 

„Traktorový nosič kontejnerů“, jehož předmětem bylo pořízení traktorového nosiče kontejnerů 

pro údržbu veřejných ploch a potřeby obce a dne 27. 10. 2020 byla uskutečněna dodávka 

traktorového nosiče kontejnerů PORTÝR 2 a vanového kontejneru od dodavatele Ing. Jiřího 

Denemareka. Traktorový nosič kontejnerů za 208 120 Kč a kontejner za 47 178 Kč. Stejně 

jako u traktoru bylo u traktorového nosiče realizováno pojištění odpovědnosti z provozu 

vozidla (povinné ručení) a vozidlo bylo zapsáno do registru silničních vozidel. 

Následně dne 4. 11. 2020 byly odeslány potřebné doklady na sdružení Energoregion 2020 a 

dnešního dne podepsána Darovací smlouva na poskytnutí finančního příspěvku a odeslána 

zpět. Po jejím obdržení dárcem, nám budou finanční prostředky zaslány na účet.  

Dále starosta uvedl, že ve dnech 15. a 16. 10. 2020 bylo mezi občany naší obce rozděleno 

cca 2 400 ks hygienických roušek, které prostřednictvím sdružení Energoregion 2020, 

obyvatelům obcí, z důvodu boje s pandemií COVID-19, darovala korejská společnost KHNP.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Pojištění vozidel 

S pořízením traktoru vyvstává otázka, zda by neměl být pojištěn proti havárii. Proto starosta 

kontaktoval společnost EZ INVEST, s.r.o., se kterou má obec smlouvu o výhradním 

zastoupení v oblasti pojišťovnictví, aby prověřila možnost uzavření havarijního pojištění. 

Společnost provedla poptávku a její výsledky předložila dne 4. 12. 2020 jako porovnání 

návrhů pojištění a doporučuje sjednání strojního pojištění s Allianz pojišťovna, a.s. která 

splňuje požadovaný rozsah pojištění a nejnižší pojistné.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO pojištění schválilo. 

 

Usnesení č. 14/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice ukládá starostovi, ve spolupráci se společností EZ 
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INVEST, s.r.o. uzavřít strojní pojištění traktoru Kioti se společností Allianz pojišťovna, a. s. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Akce „Stromořadí na výhoně“  

Dne 21.10.2020 byla společností Zahrady Svoboda s.r.o. realizována akce „Stromořadí na 

výhoně“, kdy v lokalitě výhon v Jezeřanech, v okolí haly chovatelů, bylo vysazeno 15 ks 

javoru mleč, který bude dominantní dřevinou výsadby. Stromy byly doplněny linií keřů 

složenou z ptačího zobu, svídy, zimolezu, brslenu a hlohu, v celkovém počtu 200 ks. Nová 

výsadba by měla snížit prašnost v přilehlé ulici, zlepšit atraktivitu uvedené lokality.  

Původně byla akce plánována jako veřejná, za účasti veřejnosti, a měla se uskutečnit v 

sobotu 24. 10. 2020. S ohledem na vyhlášený nouzový stav a přísná krizová opatření týkající 

se volného pohybu osob, byla na poslední chvíli odvolána a byla realizována za pomoci 

dodavatelské firmy. Celkové náklady činily 118 136 Kč a poděkování patří Nadaci ČEZ, která 

v grantovém řízení Stromy, poskytla obci nadační příspěvek ve výši 95 350 Kč. V současné 

době je připravováno vyúčtování dotace pro Nadaci ČEZ. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Další výsadba v obci 

V období od září do listopadu uskutečnila společnost Zahrady Svoboda s.r.o. další výsadbu 

zeleně v obci. Konkrétně byla realizována dne 22. 9. 2020 a dokončena později akce 

„Květinový záhon“, kdy byly vysazeny 2 lípy a vytvořen květinový záhon podél chodníku ke 

hřbitovu v Maršovicích v hodnotě cca 48 000 Kč. Zároveň bylo zakoupeno 20 ks ovocných 

stromů na doplnění stromořadí kolem státní silnice k lesu (za 8 050 Kč).  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Účelová neinvestiční dotace na výdaje jednotek dobrovolných hasičů obcí na rok 2020 

Na základě žádosti ze dne 5. 8. 2020 byla obci poskytnuta dotace z rozpočtu MV – GŘ HZS 

ČR ve výši 10 400 Kč na zajištění školení členů Jednotky SDH. Dotace nepodléhá 

schvalování ani nebude sepsána veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Optická síť v obci 

Společnost Onlinex NM s.r.o., Nové Sady 988/2, Brno, zaslala obci dne 2. 12. 2020 žádost 

na vybudování optické sítě v obci. V zaslaném e-mailu nastínila postup – souhlas 

zastupitelstva se žádostí, vypracování projektu, podpis smlouvy o právu k provedení stavby, 
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vyřízení územního rozhodnutí, zahájení stavby a předpokládaná realizace v roce 2022. Dále 

uvedla, že veškeré náklady hradí oni jako investor, ceny jsou podobné jako na bezdrátu a při 

výkopových pracích se snaží co nejvíce vyhýbat chodníkům a kopat v zelených plochách, 

nájezdy se dělají protlakem. Jako reference uvádí obec Přibice, Vranovice, 90% dokončené 

výkopové práce v obci Pouzdřany a příští rok začínají budovat optickou síť v Dolních 

Kounicích. Obec obdržela obdobnou nabídku od společnosti Tagnet s.r.o., která byla ZO 

předložena na jeho zasedání dne 20. 11. 2019. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. ZO diskutovalo o 

možnostech realizace optické sítě v obci, což by vedlo ke zvýšení kvality připojení občanů a 

domácností k internetu, ale pro případné rozhodnutí by bylo potřeba mít více informací. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

 

Workoutové hřiště 

Workout je sportovní aktivita s vlastní vahou těla, která zahrnuje různé cviky na veřejných 

sportovních hřištích, především na hrazdě, bradlech, žebřinách, horizontálních žebřících, 

kruzích a jiných konstrukcích nebo i bez jejich použití (na zemi). Hlavní důraz je kladen na 

cvičení s vlastní vahou, rozvoj síly a vytrvalosti. Na vybudování workoutového hřiště chodí na 

obec různé nabídky a často je na jeho realizaci poskytována dotace. Pomoc při realizaci 

nabízí i někteří občané. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. ZO diskutovalo o tom, 

že v obci chybí prostor, kde by tyto aktivity mohla realizovat dospívající mládež. Proto by 

bylo dobré najít vhodné místo a navrhnout konkrétní řešení. Žádné další stanovisko sděleno 

nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Publikace o obci 

Znovu jsme od F.R.Z. reklamní studio a vydavatelství obdrželi nabídku na vydání publikace o 

obci, která by zachycovala historii, tradice, památná místa, přírodu, společenský život v obci 

a další náležitosti týkající se naší obce.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Deratizace 

Na základě nabídky společnosti Deratizace4D, s.r.o. byla provedena v říjnu celoplošná 

deratizace v obci, což představovalo položení celkem 74 ks návnad do kanalizačních vpustí 

za 5 328 Kč. Po třech týdnech společnost provedla kontrolu návnad a nahrazení použitých 

novými. Celkem bylo znovu doplněno 56 ks návnad za cenu 2 688 Kč (celkem 8 016 Kč). ZO 

je předkládána zpráva, Výsledky celoplošné deratizace obce Jezeřany-Maršovice – podzim 

2020, ze které vyplývá procentuální požer nástrah na úrovni 76 % (ideální stav je 30 %).  

Pravidelnou deratizací by mělo docházet k postupnému poklesu výskytu potkanů v kanalizaci 
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a tím i snižování potřeb deratizace. Je navrhováno provádět deratizaci 2x ročně 

v současném rozsahu až do ideálního stavu.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Živý betlém 

S ohledem na nouzový stav a současnou epidemiologickou situaci se tradiční akce Živý 

betlém, jako setkání občanů na návsi v Jezeřanech, neuskuteční.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. PE navrhl alternativu,  

tak aby dne 23. 12. 2020 od 16:00 do 18:00 hod. bylo zapáleno Betlémské světlo, které by si 

občané mohli přenést do svých domovů. Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO 

nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

 

Ad.04: Žádosti občanů a organizací 

a) Vlastislav Dočekal – Žádost o řešení dopravní situace Pérka 

Obec obdržela od pana Vlastislava Dočekala e-mailovou žádost o provedení úpravy 

dopravní situace v ulici na Perkách. Žadatel uvádí, že po provedení oprav vznikla situace, 

kdy při parkování vozidel na straně k obci, se pohybují vozidla v blízkosti domů, což může 

zavinit konfliktní situaci při vycházení z domů. Bylo by vhodné, dle jeho názoru, provést 

zákaz stání na uvedené straně, popř. provedení zjednosměrnění ulice. V současné době je 

v této ulici zakázán vjezd vozidel vážících více jak 3,5 tuny a žádné další úpravy zde 

realizovány nejsou. Protože na ulice není realizován provoz vozidel do ostatních částí obce a 

zajíždí sem většinou pouze obyvatelé bydlící v této ulici, je třeba zvážit realizaci dalších 

omezení. Pokud ano, pak v souladu s odborníky, resp. Policií ČR. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

b) STUDIO97A s.r.o. – Žádost o vydání stanoviska k projektové dokumentaci (ke 

stavbě Základní technická vybavenost (ZTV) obytného souboru 10 RD v obci 

Jezeřany 

Společnost Studio 97 A s.r.o. jako zpracovatel dokumentace stavby Základní technická 

vybavenost (ZTV) obytného souboru 10 rodinných domů v obci Jezeřany, objednatele stavby 

KAPA WOOD - CZ s.r.o., podala dne 25. 11. 2020 Žádost o vydání stanoviska k projektové 

dokumentaci. Jedná se o zastavovací studii, návrh typů domů a projekt obslužné 

komunikace. Žádost se týká projektové dokumentace pro podání žádosti o územní řízení a 

zároveň žádají o stanovisko k budoucímu bezplatnému převodu ZTV v této lokalitě do 

majetku obce. Výstavba RD a částečně i výstavba ZTI se má uskutečnit na pozemcích 

majitele pozemků (objednatele stavby) p.č. 2012, 2013/1, 2013/3, 2013/4, 2014, 2471 a 2707 
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a ZTI včetně komunikace na obecních pozemcích p.č. 31/14, 31/16, 31/17, 31/20, 34/2, 35/8, 

35/9, 1491/3, 2352/12 a 2352/58, vše v k.ú. Jezeřany.  

Jedná se o akci soukromého investora, který bude realizovat stavbu RD a zároveň 

vybudování místní komunikace k těmto rodinným domům. Bylo by potřeba se k věci vyjádřit 

a stanovit podmínky, za kterých by obec převzala ZTV do svého majetku.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. ZO diskutovalo ohledně 

toho, zda je vhodné či nevhodné takovou výstavbu RD realizovat, zda a jakým způsobem 

může obec ovlivnit, jak budou konkrétní RD vypadat. Podle členů ZO je vydání stanoviska a 

vyjádření se k možnosti převzetí ZTV obcí předčasné, protože na části místní komunikace 

vedoucí k lokalitě nejsou vyřešeny majetkoprávní vztahy. Proto ZO o vyjádření nerozhodlo, 

žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

 

 

Ad. 05: Nakládání s majetkem 

a) prodej pozemku p.č. 845/19 a p.č. 911/87 (odděleného od pozemku p.č. 911/70) v k.ú. 

Maršovice 

Na základě Usnesení č. 17/04/2020 ZO souhlasilo s prodeje obecního pozemku p.č. 845/19 

o výměře 40 m2 a části pozemku p.č. 911/70 cca 130 m2, oba ostatní plocha, v k.ú. 

Maršovice,  Miroslavu Sokolářovi, za kupní cenu 250 Kč za m2, když kupní smlouva bude 

vyhotovena na základě znaleckého posudku a. geometrického plánu, který bude vyhotoven, 

v souladu se zájmy obce. Záměr obce prodat uvedenou část pozemku byl řádně schválen 

usnesením ZO č. 10/03/2020 ze dne 17. 6. 2020 a vyvěšen na úřední desce ve dnech 15. 7. 

2020 až 17. 9. 2020. Žádní další zájemci se nevyjádřili ani nepředložili svoje nabídky.  

Byl vypracován geometrický plán č. 299-215/2020 ze dne 24. 10. 2020, který odděluje část 

pozemku p.č. 911/70 a vytváří novou parcelu 911/87 o výměře 130 m2, která je předmětem 

prodeje. S přihlédnutím k realizovaným obdobným prodejům, předloženému znaleckému 

posudku a dalším nákladům, které obec vynakládá na realizaci uvedeného prodeje, byla 

kupní cena stanovena na 250 Kč za m2. Kupující navíc uhradí vypracování geometrického 

plánu a správní poplatek na vklad do KN. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO prodej a 

smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 15/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje prodej obecního pozemku p.č. 845/19, o 

výměře 40 m2 a p.č. 911/87, o výměře 130 m2, oba ostatní plocha, v k.ú. Maršovice, za cenu 

42 500 Kč, Miroslavu Sokolářovi, bytem Jezeřany-Maršovice 203.     

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
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Usnesení č. 16/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje kupní smlouvu mezi Obcí Jezeřany-

Maršovice jako prodávajícím a Miroslavem Sokolářem jako kupujícím, jejímž předmětem je 

prodej obecního pozemku p.č. 845/19 a p.č. 911/87, v k.ú. Maršovice. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

b) prodej pozemku p.č. 949/5 v k.ú. Maršovice 

Záměr byl zveřejněn dne 1. 12. 2020 a zájemci o koupi pozemku mohou svoje nabídky 

podávat do 10. 2. 2020.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

c) lesní hospodářství 

Na základě Projektů pro rok 2019 a pro rok 2020, které zpracoval odborný lesní hospodář 

Ing. Dušan Utinek Ph.D., (OLH) na základě Usnesení č. 09/05/2019 byla a v současné době 

je realizována veřejná zakázka „Těžební a pěstební práce v obecních lesích na období od 

01.12.2019 do 31.12.2020“, jejímž předmětem je předmýtní nahodilá těžba dříví, pro letošní 

rok cca 150 m3. Tuto veřejnou zakázku realizuje podnikatel Jiří Vacek, Služby a práce 

v lesnictví, Trstěnice 98, za cenu 430 Kč za m3. Obec prodává dříví z obecních lesů 

převážně svým občanům a dřevo, o které již nebyl ze strany občanů zájem, společnosti 

JAVAZD s.r.o. Na základě Usnesení č. 08/05/2019 je cena 1 200 Kč za m3 surového kmene 

stromů (akátu a dubu). 

OLH obci předložil Projekt 2021, týkající se prací v obecním lese pro rok 2021, představující 

prořezávku na 2,08 ha a těžbu 200 m3, s předpokládanými nálady v lesním hospodářství 

celkem 131 600 Kč. Těžba a prořezávku v obecních lesích je nutno provést v souladu 

s lesním hospodářským plánem a doporučeními OLH s tím, že ve věci bude postupována 

jako v letech 2019 a 2020. 

Dále OLH adresoval ZO dopis ze dne 17. 9. 2020, ve kterém žádá o souhlas se změnou 

Příkazní smlouvy ze dne 1. 3. 2019, jenž představuje zvýšení sazby za výkon činnosti OLH 

na 420 Kč/ha/rok, což představuje zvýšení o 1 269 Kč za rok. ZO je předkládán návrh 

Dodatku č. 1 ke Smlouvě příkazní, který tuto skutečnost upravuje.   

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO pokračování 

zakázky vzalo na vědomí a dodatek ke smlouvě schválilo. 

 

Usnesení č. 17/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje pokračování realizace veřejné zakázky 

„Těžební a pěstební práce v obecních lesích na období od 01. 12. 2019 do 31. 12. 2020“ 
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v roce 2021 a Projekt 2021, předložený odborným lesním hospodářem, týkající se pěstební a 

těžební činnosti v obecních lesích v roce 2021. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 18/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě příkazní ze dne 

1. 3. 2019, mezi Obcí Jezeřany-Maršovice jako příkazcem a Ing. Dušanem Utinkem, Ph.D. 

jako příkazníkem, jejímž předmětem je změna příkazní smlouvy na zabezpečení výkonu 

činnosti odborného lesního hospodáře. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad.06: Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, okres Znojmo, 

příspěvková organizace 

a) Výroční zpráva školy za školní rok 2019 - 2020 

V souladu s ustanovením § 10 odst. 3 školského zákona ředitelka základní školy zpracovává 

každoročně výroční zpráv o činnosti školy za školní rok, zasílá ji zřizovateli a zveřejňuje vždy 

na přístupném místě ve škole. Podle § 168 odst. 1 písm. b) školského zákona ji schvaluje 

školská rada. Výroční zpráva o činnosti školy je ZO předložena na vědomí k případným 

dotazům či připomínkám. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

b) Žádost o posílení rozpočtu školy v roce 2020 

Ředitelka příspěvkové organizace obce Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-

Maršovice, okres Znojmo, příspěvková organizace, požádala dne 29. 10. 2020 o posílení 

rozpočtu školy na rok 2020, z důvodu neočekávaných výdajů (oprava plotu MŠ) o 100 000 

Kč. S ohledem, že ZO schválilo realizaci projektu „Oplocení MŠ“ na svém zasedání dne 17. 

6. 2020 usnesením č. 26/03/2020 a tato veřejná zakázka byla hrazena příspěvkovou 

organizací, protože oplocení areálu je v majetku příspěvkové organizace, je navýšení 

neinvestičního příspěvku opodstatněné. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO navýšení 

příspěvku schválilo. 

 

Usnesení č. 19/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje navýšení neinvestičního příspěvku pro 

rok 2020 příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-Maršovice, 
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okres Znojmo, příspěvková organizace, o 100 000 Kč. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

c) Návrh rozpočtu na rok 2021 a střednědobého výhledu rozpočtu na období 2022 - 

2023 

Ředitelka příspěvkové organizace obce Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-

Maršovice, okres Znojmo, příspěvková organizace, předložila zřizovateli návrhu rozpočtu na 

rok 2021, návrh střednědobého výhledu rozpočtu na období 2022 - 2023 a rozpis návrhu 

rozpočtu na rok 2021. Příspěvková organizace tyto návrhy zveřejnila na svých webových 

stránkách. Předpokládaná výše příspěvku zřizovatele pro rok 2021 je navrhována ve výši 

1 000 000 Kč. Uvedené návrhy jsou ZO předloženy na vědomí k případným dotazům či 

připomínkám. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

 

Ad.07: Odpadové hospodářství 

a) Pravidla č. 1/2020 k Motivačnímu a evidenčnímu systému pro odpadové 

hospodářství („MESOH“) 

ZO na svém zasedání dne 08. 11. 2017 schválilo Pravidla k Motivačnímu a evidenčnímu 

systému pro odpadové hospodářství (dále jen „MESOH“) v obci Jezeřany-Maršovice č. 

1/2017. Od 1. 1. 2018 byl tento systém zaveden a zpuštěn. Pro rok 2019 a 2020 byla 

schválena nová Pravidla č. 1/2018. Za předchozí tři roky lze uvést, že je systém úspěšný, 

v současné době je zapojeno celkem 83,5 % domácností, zvýšilo se množství vytříděného 

odpadu (plast a papír) a snížilo množství odpadu směsného. Zavedením nových Pravidel 

dochází k výraznému zjednodušení výpočtu v rámci systému a ještě většímu důrazu na 

zvýhodnění osob, které mají odpadu málo. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO pravidla 

schválilo. 

 

Usnesení č. 20/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Pravidla č. 1/2020 k Motivačnímu a 

evidenčnímu systému pro odpadové hospodářství (dále jen „MESOH“) v obci Jezeřany-

Maršovice včetně Příloh 1 až 6.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
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b) Obecně závazná vyhláška obce č. 2/2020, o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů 

ZO je předkládaná nová Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2020, o místním poplatku za provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů (dále jen „OZV“) a to s ohledem na výpočet rozúčtování skutečných nákladů obce 

předchozího kalendářního roku 2019 na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu. Tyto 

náklady činí na osobu 280 Kč a z této částky je stanovena sazba poplatku dle čl. 4 odst. 1 

písm. b) vyhlášky ve výši 280 Kč. Sazba poplatku je tvořena ze dvou částek, a to z částky, 

jejíž horní zákonnou hranicí je až 250 Kč za povinnou osobu a kalendářní rok a z částky 

stanovené na základě skutečných nákladů obce předchozího roku na sběr a svoz 

netříděného komunálního odpadu (280 Kč), takže místní poplatek pro rok 2021 může činit 

530 Kč oproti roku letošnímu, kdy byl 550 Kč. Obec tak v obecně závazné vyhlášce musí dle 

těchto nákladů zjištěných z předchozího roku provést rozúčtování nákladů na každou osobu 

poplatníka. Dle předložené Přílohy je potřeba stanovit sazbu poplatku dle čl. 4 odst. 1 písm. 

b) OZV ve výši 280 Kč. Místní poplatek za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 

třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů pro rok 2021 by tak činil 530 Kč. Dále 

je nově navrhována úleva fyzickým osobám, které dosáhly v příslušném kalendářním roce 

věk 70 let a více ve výši 130 Kč, tak aby pro ně byl poplatek stále maximálně 400 Kč. 

Dále je potřeba pro všechny občany (poplatníky vymezené v čl. 2 odst. 1 písm. a) OZV), kteří 

se zapojili do MESOH, stanovit hodnotu jednoho EKO. V letošním roce byla hodnota EKO 8 

Kč, maximální možná sleva 70 % z poplatku (385 Kč) a na slevách bylo vyplaceno více jak 

170 000 Kč. Domácnosti získaly 21 555 EKO bodů. Aby byl systém udržitelný i pro rok 2021, 

kdy bylo rozděleno 24 909 EKO bodů a dojde ke snížení poplatku z 550 Kč na 530 Kč, je 

navrhováno upravit hodnotu EKO bodu na 6 Kč a maximální možnou slevu na 80 % 

z poplatku, což představuje nejnižší výši poplatku 106 Kč a na slevách bude vyplaceno cca 

150 000 Kč. Tato varianta umožní, že ty domácnosti, které poctivě třídí, uplatní skoro 

všechny EKO body a rozdíl mezi těmi co třídí a co netřídí, bude velký. Motivace se zlepšovat 

je žádoucí a značná. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO OZV schválilo. 

 

Usnesení č. 21/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2020, o 

místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

c)  Sběr a svoz komunálních odpadů v roce 2021 

Společnost SUEZ CZ a.s. předložila obci nové ceníky (úprava cen) od 1. 1. 2021. Do cen 
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komunálního odpadu je promítnuto zvýšení o 3 %. Konkrétní navýšení představuje u 

směsného odpadu svoz u popelnice 110 (120) l za cenu 42 Kč/nádoba/svoz (doposud 40,80 

Kč), popelnice 240 l za cenu 60 Kč (59 Kč), kontejner u hřbitova 1 100 l za cenu 266 Kč (258 

Kč). Sběr a svoz tříděného odpadu pak představuje za tříděný odpad na sběrných místech 

(za nádobu/rok – sklo nádoba 240 l za cenu 1 309 Kč (1 271 Kč), papír 1 100 l za cenu 5 082 

Kč (4 920 Kč), plasty 1 100 l za cenu 4 413 Kč (4 203 Kč) a svoz z domácností za 

nádobu/svoz -  plasty pytel – nádoba 120 l za cenu 12,70 Kč (12,30 Kč), plasty nádoba 240 l 

za cenu 15,50 Kč (15 Kč), papír a lepenka pytel – nádoba 120 l za cenu 10,60 Kč (10,30 Kč), 

papír a lepenka nádoba 240 l za cenu 13,30 Kč (13 Kč). Svoz bioodpadů je dle sdělení 

svozové společnosti dlouhodobě nepříznivý, takže navýšení pro rok 2021 pro nádobu 1 100 

l/rok je cena 7 500 Kč (6 500 Kč). S ohledem na situaci v odpadovém hospodářství je 

navrhováno ceníky schválit.   

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO pověřilo 

starostu jednat. 

 

Usnesení č. 22/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje a pověřuje starostu ve věci Smlouvy o 

poskytování služeb v oblasti životního prostředí (číslo smlouvy 104102576) a na základě 

Informace poskytnuté svozovou společností SUEZ CZ a.s., schválil a podepsal nové Přílohy, 

resp. Ceníky, které jsou nedílnou součástí smlouvy pro rok 2021. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 08: Rozpočet obce pro rok 2021 

Návrh rozpočtu obce pro rok 2021 byl ve dnech 16. 11. 2020 až 9. 12 .2020 zveřejněn na 

úřední desce obecního úřadu a na elektronické úřední desce umožňující dálkový přístup. 

Návrh byl rovněž předložen finančnímu výboru. Ze strany občanů nebyly vzneseny k návrhu 

rozpočtu žádné konkrétní návrhy či připomínky.  

Finanční výbor (FV) projednal návrh rozpočtu na své schůzi dne 9. 12. 2020. FV dává 

doporučení ZO schválit rozpočet obce pro rok 2021 dle předloženého návrhu. Ze strany 

členů ZO, FV či starosty žádné změny ani doplnění oproti zveřejněnému návrhu rozpočtu. 

Návrh rozpočtu obce pro rok 2021 v základních parametrech vychází a navazuje na 

rozpočtový výhled obce na období 2021-2022 a z předpokladu schválení návrhu státního 

rozpočtu pro rok 2021. V podrobnostech pak z realizovaných příjmů a výdajů rozpočtu roku 

2020 a předpokladu jejich naplnění. Dále pak z plánu a potřeb obce pro rok 2021. Rozpočet 

obce je navržen jako vyrovnaný, protože jeho příjmy se rovnají výdajům. Příjmy a výdaje jsou 

rozpočtovány ve výši 12 212 000 Kč. Financování je tedy nulové, ale protože musíme hradit 

závazky z let minulých ve výši 1 022 000 Kč, bude na ně použita část přebytku hospodaření 

z let minulých ve výši 1 022 000 Kč.   
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S ohledem na současnou situaci a vývoj v roce 2020 je predikce daňových příjmů v roce 

2021 velmi komplikovaná. Navíc v průběhu zveřejnění návrhu rozpočtu obce pro rok 2021 

schválila Poslanecká sněmovna Parlamentu ČR tzv. daňový balíček pro rok 2021, který 

mimo jiné obsahuje zrušení institutu superhrubé mzdy a provedení změny výpočtu daně z 

příjmů. Návrh počítá se zavedením sazby daně z příjmů fyzických osob ve výši 15 % 

počítané z hrubé mzdy. Druhá zvýšená sazba ve výši 23 % nahradí tzv. solidární 

přirážku. Tyto změny budou mít zásadní vliv na snížení příjmu obcí zejména z daně příjmů 

fyzických osob placená plátci (pol. 1111) a to v případě naší obce cca 1 mil. Kč. Proto by 

bylo vhodné příjmy z této daně snížit o uvedený 1 000 000 Kč, ale protože v této chvíli 

nejsou tyto změny uzákoněny, doporučuje starosta, po projednání ve finančním výboru, 

rozpočet neměnit. Tento výpadek, pokud nastane, nelze při zachování zejména kapitálových 

výdajů kompenzovat snížením výdajů a takto vzniklý schodek by bylo potřeba hradit závazky 

z let minulých a použít část přebytku hospodaření z let minulých, což by se realizovalo 

formou rozpočtových opatření.  

Jako v předchozích letech jsou nejvýznamnějším zdrojem příjmů daňové příjmy. Nedaňové 

příjmy jsou tvořeny zejména příjmy za pronájem obecního majetku (byty, VÚB) a pacht 

obecních pozemků (AGROSPOL, FOVIN, VSM a další). Kapitálové příjmy jsou příjmy z 

prodeje obecních pozemků. Součástí příjmů jsou i přijaté dotace (příspěvek na výkon státní 

správy). Výdaje rozpočtu jsou běžné (neinvestiční) a kapitálové (investiční) výdaje. Běžné 

výdaje jsou určeny na zajištění základního chodu obce, běžnou správu, údržbu a opravy 

obecního majetku, chod obecního úřadu a příspěvkové organizace. Kapitálové výdaje jsou 

vyčleněny na připravovaný projekty "dokončení místní komunikace v lokalitě Za kostelem. 

Financování rozpočtu je tvořeno opět z uhrazení splátky dlouhodobě přijatých půjčených 

prostředků (splátka úvěru od ČS, a.s. a půjček od SFŽP ČR a ZSO VaK Znojemsko - celkem 

1 022 000 Kč). 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO rozpočet 

schválilo. 

 

Usnesení č. 23/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje vyrovnaný Rozpočet obce pro rok 2021. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 9: Střednědobý výhled rozpočtu obce na období 2022 - 2023 

Střednědobý výhled rozpočtu je pomocným nástrojem obce sloužícím pro střednědobé 

finanční plánování rozvoje hospodaření, v tomto případě na 2 roky, období 2022 až 2023. 

Finanční výbor (FV) rovněž projednal návrh střednědobého výhledu rozpočtu na své schůzi 

dne 9. 12. 2020. FV doporučuje ZO schválit Střednědobého výhled rozpočtu obce na období 

2022 – 2023 dle předloženého návrhu. 
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V předloženém střednědobém výhledu rozpočtu je zobrazen rok 2021 (dle návrhu rozpočtu 

obce pro rok 2021) a následující roky 2022 a 2023. Počáteční stav peněžních prostředků ke 

dni 1. 1. 2021 (řádek A) předpokládáme ve výši 3 500 000 Kč. S odkazem na skutečnosti 

uvedené při projednávání rozpočtu obce pro rok 2021, je rovněž ve střednědobém výhledu 

navrhováno ponechání daňových příjmů (P1) v navrhované výši, včetně ponechání ostatních 

příjmů, příjmů z pronájmu obecního majetku a poskytování služeb - nedaňové příjmy (P2) a 

příjmy z prodeje majetku – kapitálové příjmy (P3) a přijaté dotace (P4). Co se týká výdajů, 

největší část jsou běžné výdaje (V1), které jsou určené zejména na zabezpečení chodu 

obce. Na kapitálové výdaje – investice (V2) je vyčleněno k využití každý rok 3 500 000 Kč, 

pokud by došlo ke snížení daňových příjmů o 1 mil. Kč, potom by došlo ke snížení 

kapitálových výdajů na 2 500 000 Kč. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO SVR schválilo. 

 

Usnesení č. 24/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce na 

období 2022 až 2023. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 10: Rozpočtové opatření č. 7/2020, č. 8/2020 a č. 9/2020 

Rozpočtové opatření č. 7/2020 a č. 8/2020  

RO upravuje příjmy a výdaje rozpočtu pro rok 2020, jejichž potřeba vyvstala na základě 

úkolů realizovaných starostou a z výdaje rozpočtu roku 2020, které bylo potřeba realizovat, 

s ohledem na aktuální potřeby od minulého zasedání ZO. 

RO č. 7/2020 upravuje v příjmech přijetí dotací týkající se lesního hospodářství - poskytnutí 

finančního příspěvku na obnovu, zajištění a výchovu lesních porostů do 40 let věku pro rok 

2020 (prořezávka) 15 000 Kč a na vyhotovení lesních hospodářských plánů 7 500 Kč. Dále 

poskytnutí dotace od JMK na akci „Rekonstrukce víceúčelové budovy“ a její rozdělení na 

neinvestiční (132 000 Kč) a investiční (108 000 Kč). Ve výdajích se jedná zejména o 

rozúčtování těchto dotací a drobné navýšení na opravu techniky, nákup PHM, stravné pro 

OVK a navýšení záloh na plyn OÚ (o 7000 Kč). Tyto výdaje byly pokryty převodem částky 

14 800 Kč z nevyčerpané položky na opravy a udržování. 

RO č. 8/2020 upravuje pouze výdaje, jejichž zvýšení je realizováno úpravou položek 

nevyčerpaných. Jedná se zejména o výdaje týkající se vyúčtování elektřiny za VO (o 10 000 

Kč), příspěvek na automobil pro CSS Znojmo (3 000 Kč) a navýšení výdajů na Volby 2020. 

Rozpočtové opatření č. 9/2020  

RO upravuje příjmy a výdaje rozpočtu pro rok 2020, jejichž potřeba vyvstala na základě 

úkolů realizovaných starostou a z rozhodnutí ZO na tomto zasedání. 
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RO č. 9/2020 upravuje ve výdajích potřeby projednané na tomto zasedání ZO, zejména 

navýšení neinvestičního příspěvku pro ZŠaMŠ (+ 100 000 Kč), navýšení nákladů na sběr a 

svoz odpadů a to jak velkoobjemového tak TKO (celkem o 40 000 Kč), pořízení kartáče a 

sypače na údržbu místních komunikací (300 000 Kč) a pořízení CAS (100 000 Kč), popř. 

další výdaje. Na druhé straně byly upraveny výdaje u akcí, které se v letošním roce 

neuskutečnily, popř. nebyly vyčerpány finanční prostředky, takže částka cca 1 600 000 Kč 

mohla být vrácena zpět do Financování.  

Rozpočtové opatření č. 10/2020, upraví příjmy a výdaje rozpočtu pro rok 2020, jejichž 

potřeba vyvstane po tomto zasedání ZO a které bude potřeba provést ještě do konce roku a 

to s ohledem na skutečnost, že ZO se již do konce roku nesejde.  

RO č. 10/2020, provede starosta do konce roku 2019, pokud dojde k příjmům a výdajům, 

které nejsou v rozpočtu dostatečně zohledněny a pokud bude potřeba upravit rozpočtové 

příjmy a výdaje dle skutečného stavu. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO rozpočtová 

opatření schválilo. 

 

Usnesení č. 25/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 7/2020, které 

provedl starosta ke dni 30. 10. 2020.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 26/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 8/2020, které 

provedl starosta ke dni 20. 11. 2020.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 27/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 9/2020.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 28/05/2020  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje starostu jako odpovědnou osobu ke 

schválení Rozpočtového opatření č. 10/2020 a to i v případě pokud uvedené rozpočtové 

opatření bude nad rámec kompetence starosty. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 



 

24 

 

Ad. 11: Inventarizace majetku a závazků obce za rok 2020 

Je potřeba provést inventarizaci majetku a závazků obce za rok 2020 a to v souladu se 

zákonem o účetnictví, prováděcí vyhláškou o inventarizaci majetku a závazků a směrnicí 

obce pro provedení inventarizace majetku. Inventarizace bude provedena členy 

zastupitelstva obce ve složení jednotlivých inventarizačních komisí a v termínech 

stanovených na základě Příkazu k provedení inventarizace v roce 2020 a Plánu 

inventarizace na rok 2020. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO inventarizaci 

vzalo na vědomí. 

 

Usnesení č. 29/05/2020 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice bere na vědomí Příkaz k provedení inventarizace 

v roce 2020 a Plán inventarizace na rok 2020, kdy v souladu s těmito dokumenty bude 

provedena inventarizace majetku a závazků obce za rok 2020.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 12: Diskuse 

V diskusi nezazněly žádné příspěvky či dotazy. 

 

 

Ad. 13: Ukončení 

Starosta poděkoval členům ZO a přítomným občanům za účast, popřál krásný advent a 

Vánoce a hodně štěstí a zdraví v novém roce a ukončil zasedání ve 22:45 hod. 

 

 

  

                                                                                     

                                                                                                    Ing. Petr Slavík v.r. 

                                                                                                            starosta 

 

 

Zapsal: Ing. Ondřej Čáp v.r. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Lukáš Badin v.r. 

Mgr. Svatava Hájková v.r. 


